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Each of the wines from the 1865 line comes from its own selected vineyard
planted with a specific variety. Each “single vineyard” is carefully managed
in accordance with the conditions of its grape variety, soil and climate—or
terroir—to produce wines with consistently unique personalities and quality.

1865 Cabernet Sauvignon comes from our Alto Maipo Valley vineyard
planted 40 years ago with vines propagated by massal selection. The
Mediterranean climate features average summer high temperatures that
hover around 30°C (86°F), and the vineyard's clay-loam soils from an alluvial
terraceinclude a presence of cobblestones 50 cm (20 in) below the
surface—conditions that give rise to this tremendously elegant wine with
red fruits on the nose and palate.

Chacun des vins de notre gamme 1865 provient de son propre vignoble
soigneusement sélectionné et planté avec une variété spécifique. Chaque
« vignoble unique » est géré de facon minutieuse en conformité avec les
spécificités de son cépage, du sol et du climat_ c'est-a-dire du terroir afin
de produire des vins aux personnalités et a la qualité toujours unique.

Le Cabernet Sauvignon 1865 provient de notre vignoble de la Vallée
Alto Maipo planté il y a 40 ans avec des vignes propagées par sélection
massale. Le climat méditerranéen présente des températures moyennes
estivales élevées qui tournent autour des 30°C. Les sols argilo-limoneux
duvignoble proviennent d'une terrasse alluviale qui comprend des
cailloux a 50 cm sous la surface du sol, soit des conditions idéales pour
donner naissance a ce vin éminemment élégant avec des fruits rouges au
nez et en bouche.
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